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Landbouwsector  -  Introductie flexi-jobs

De federale regering besliste recent om het systeem van flexi-jobs uit te breiden naar de 
landbouwsector. Landbouwers met een hoevewinkel of marktkraam kunnen nu dus ook 
flexi-jobbers aannemen. Aangezien die onbeperkt mogen bijverdienen en de werkgevers 
een verlaagd tarief van 25 procent werkgeversbijdragen betalen boven op het loon van 
de flexi-jobber, lijkt dit dus een interessante mogelijkheid voor enkele Vlaamse 
landbouwers.

1. Zal de minister initiatieven nemen om dit systeem meer bekendheid te geven bij 
onze Vlaamse landbouwers, of heeft hij dat al gedaan? Zo ja, over welke initiatieven 
gaat het? Zo niet, waarom niet?

2. Acht de minister het opportuun om de mogelijkheid tot het aannemen van flexi-
jobbers in de landbouw nog te verruimen, tot bijvoorbeeld het meehelpen op het erf 
zelf? Zo ja, in welke mate? Zal hij hierover overleg plegen met de bevoegde federale 
ministers?



JO BROUNS 
VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 80 van 18 oktober 2022
van STEFAAN SINTOBIN

1. Het komt de federale overheid toe om breed te communiceren over haar beleid. Ook 
sectorverenigingen staan in voor de verdere verspreiding van overheidsbeslissingen 
ten aanzien van leden.

2. Vanuit het perspectief van werkgevers en werknemers biedt het statuut flexi-job 
voordelen, het is een win-win voor beide. De federale wetgever weegt dat belang af 
met andere belangen die zij in acht moet nemen, zoals bijvoorbeeld de financiering 
van de sociale zekerheid. Het is bijgevolg de wetgevende macht, niet de uitvoerende 
macht, die deze afweging moet maken.  


